
Referat fra bestyrelsesmøde 10/10 2023.  

Dagsorden. 

1. Nyt fra formanden 

2. Nyt fra kassereren. 

3. Afslutning af sæsonen. 

4. Nyt møde. 

5. Evt. 

 

1. Der er ansøgt om byggetilladelser i 108 og 156. 

Have 146 skal opmåles på ny. 

Intet nyt fra det offentlige eller i eboks. 

Lokale er booket til generalforsamling 18 maj 2024 

2. Fornuftig økonomi. Mangler betaling af 2 halvdel af havelejen til kommunen. 

Der er 8 ud af 12 der har henvendt sig omkring hjælp til beskæring af høje 

træer. Der er enighed om, at det vedtagne forslag der blev godkendt omkring 

høje træer vil blive håndhævet, med de midler bestyrelsen har til rådighed. 

Det er undersøgt om det er tilladt at nedgrave opsamlingstank i haverne. 

Dette må vi ikke i de enkelte haver, men vi kan få tilladelse til nedgravning af 

en tank, til anvendelse ved opførelse af fælleshus. 

Der er ingen planer om at kloakere kolonihaverne i Næstved kommune for 

nuværende. Der skal dog i kommunen laves en spildevandsplan. 

Kommunen vil komme med retningslinjer for opsætning af solceller i 

kolonihaver. 

Det er ifølge kommunen tilladt at have adresse i kolonihave fra 01/04-31/10 

hvorefter den skal flyttes igen. 

Michael påtager sig hvervet med vedligehold af vores veje, da han har 

udstyret til det. Dette mod betaling. Det er enstemmigt godkendt, da han er 

meget billigere end tidligere indhentede tilbud.  

Jan fortsætter med vedligehold af fællesarealer. 

Der er drøftet honorar til John da han har alt kontakt udadtil, samt regnskab 

og bruger ca. 400 timer årligt på dette.  

3. Der lukkes for vandet som vi plejer. 

4. 12 marts 2024 



5. Da der er travlt hos div entreprenører har det ikke været muligt at få lavet 

prøve med ekstra fliser ved vores vejbump. Det forventes at vi kan få det lavet 

inden vinteren sætter ind. 

Formanden oplyser at han ikke genopstiller til næste generalforsamling. Der 

arbejdes på at finde nogle der vil opstille. 

 

Referent Hans Peder Christensen 

 


